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Önkormányzati Képviselő-testületek 
BAKONYSZENTIVÁN, GIC, 
PÁPATESZÉR, VANYOLA 
 
Szám: Bakonyszentiván II. 2-4/2023.   
           Gic I. 4-4/2023.  
           Pápateszér  IV. 98-2/2023.  
           Vanyola III. 29-3/2023.   
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 

 
Készült Bakonyszentiván, Gic, Pápateszér és Vanyola  községek  Önkormányzata Képviselő-
testületei  2023. február 27-én 8 órakor megtartott nyilvános,  e g y ü t t e s  üléséről. 

Az ülés helye:  Pápateszér, Községháza, Markovics János Díszterem     
 
 
J e l e n   voltak: Bakonyszentiván község Önkormányzata részéről:  
                           Frum István polgármester,  Baranyai Miklósné alpolgármester,  
                           Földing Zoltán, Frum Imre, Strommerné Biró Hajnalka  k é p v i s e l ő k , 
 
                           Gic község Önkormányzata részéről: 

                Németh Adrienn  polgármester,  Sári Lajos János alpolgármester  
                            Németh László, Kovács Péter k é p v i s e l ő k,  

 
                           Pápateszér Község Önkormányzata részéről: 
                           Völfinger Béla polgármester, Milinszki Tibor, Polauf Gyula,  
                           Bolla József, Ilkó Sándor  k é p v i s e l ő k ,  
 
                           Vanyola Község Önkormányzata részéről:  
                           Varga Rita polgármester, Birkás Győző alpolgármester, 
                            Kiss György, Bánfi János k é p v i s e l ő k 
      
 
Tanácskozási joggal meghívottak:    Fehér Mária címzetes főjegyző 
                                                           Vassné Butkovics Andrea,Bókáné Klauz Erzsébet, 
                                                           Knolmajer Éva, Polaufné Kovács Zsanett, Koncz Gáborné, 
                                                           Győrffy Endre Győzőné köztisztviselők, Vesztergom      
                                                           Ferencné ügyintőző 
 
Távol maradtak:   Horváth József alpolgármester Pápateszér 
                              Hoffmanné Bóka Erzsébet képviselő Pápateszér 
                              Gajdacsik Ernő képviselő Vanyola                                
                              Horváth Tibor képviselő Gic 
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) köszöntötte a megjelenteket.   
Megállapította, hogy a bakonyszentiváni 5 fő képviselő közül megjelent 5 fő, a  képviselő-testület 
határozatképes, a gici 5 fő  képviselő közül  megjelent 4 fő, távol maradt 1 fő,  a képviselő-testület 
határozatképes, a pápateszéri 7 fő képviselő közül megjelent 5 fő, távol maradt 2 fő,  a képviselő-
testület határozatképes, a vanyolai 5 fő képviselő közül megjelent 4 fő, távol maradt 1 fő,   a 
képviselő-testület határozatképes.  
 



2  Együttes ülés 2023. 02. 27.   

Az ülést megnyitotta. Javaslatot tett az ülés napirendjére: 
 
 

N a p i r e n d 
 
 
1./  Beszámoló a Pápateszéri Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi tevékenységéről 
      Előadó: Fehér Mária címzetes főjegyző 
 
2./ A Pápateszéri Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetése 
      Előadó: Vassné Butkovics Andrea vezető főtanácsos  
 
 
A javasolt napirendet a bakonyszentiváni Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül, 
a gici  Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, 
a pápateszéri Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, 
a vanyolai  Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül  elfogadta.  
 
 
N a p i r e n d   tárgyalása: 
 
1./ Beszámoló a Pápateszéri Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi tevékenységéről   
     Előadó: Fehér Mária címzetes főjegyző 
 
Előadó köszöntötte az együttes ülés résztvevőit. Ismertette a jegyzőkönyvhöz csatolt  előterjesztést. 
Kérte a  képviselő-testületek véleményét.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  
 
Völfinger Béla  polgármester (Pápateszér) ismertette a határozati javaslatot. Kérte a testületek 
döntését.  

 

A bakonyszentiváni Képviselő-testület  5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, 
a gici  Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, 
a pápateszéri Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül,  
a vanyolai  Képviselő-testület  4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül  meghozta a 
következő határozatát:  
 
 

Bakonyszentiván  10/2023. (II. 27.) határozat 
Gic 24/2023. (II. 27.) határozat 
Pápateszér   9/2023. (II. 27.) határozat  
Vanyola  20/2023. (II. 27.) határozat 
 
BAKONYSZENTIVÁN, GIC, PÁPATESZÉR és  
VANYOLA községek Önkormányzata    
Képviselő-testületei   a  Pápateszéri Közös      
Önkormányzati Hivatal  2022. évi  
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadták.  
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2./ A Pápateszéri Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetése 
      Előadó: Vassné Butkovics Andrea vezető főtanácsos  
 
 
Előadó a jegyzőkönyvhöz csatolt előterjesztést és határozati javaslatokat ismertette. Kérte a 
képviselők véleményét.  
 
H o z z á s z ó l á s o k : 
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) elmondta, hogy a közös hivatal működtetéséről szóló 
megállapodás szerint „A hivatal működési költségeinek fedezetét elsősorban az állami támogatás 
biztosítja. Az állami támogatás feletti költséget a megállapodó önkormányzatok a lakosságuk 
arányában viselik." 
Az  állami támogatás a közös hivatal működésére érkezik. Arra nincs semmiféle állásfoglalás, ami a  
vágyakat, vagy bármilyen félremagyarázást rögzítene. A  kincstár állásfoglalása  minden 
településnek a rendelkezésére áll.  
A kiegészítő támogatás egy számítási mód, amely a hivatal működését támogatja. A BM szerint a 
felhasználása elsősorban munkabérek rendezésére szolgál. Semmilyen más megfogalmazás nincs 
ezeknek a pénzeknek a felhasználására. A bevételt a hivatal működésére fordítják. Nincs 
lakosságarányos bevétel. Az ilyen jellegű magyarázkodás a megállapodás módosítását jelentené.  
A megállapodás módosítására nem kíván javaslatot tenni. Minden ilyen irányban való 
félremagyarázása a települések közötti veszekedés magvait hinti el.  
A garantált bérminimum 36.400 Ft-tal emelkedett. Ez a minimum, amit a dolgozók felé meg kell 
tenni a közös hivatal településeinek. Erre nem elég az állami támogatás, ezt a négy község 
lakosságarányosan viseli. Pápateszér erre hajlandó, költségvetésében tervezi, szeretné megadni a 
dolgozók részére a bérfejlesztést.  
A közös hivatal költségvetését Pápateszér Község Önkormányzata költségvetése tartalmazza. 
 
Németh Adrienn polgármester (Gic) elmondta, hogy a két táblázat adatai nem egyeznek.  
 
Vassné Butkovics Andrea vezető főtanácsos elmondta, hogy újra átszámolta, módosult a 
kormányrendelet tervezete szerinti 2.728.320 Ft-tal az állami támogatás. Ismertette a 3. sz. táblázat 
szerinti variációkat.  
 
Új táblázatokat osztott ki a képviselő-testületeknek.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) javaslata a 10 %-os bérfejlesztést, 6 főnek 40 ezer Ft 
bruttó emelés.  
 
Sári Lajos János alpolgármester (Gic) elmondta, hogy felzárkóztató emelés lenne a 2. variáció. 
Kérdezte, hogy a 3. variáció (36,400 Ft) hány %-os bérfejlesztést jelent?  
 
Vassné Butkovics Andrea vezető főtanácsos válaszában elmondta, hogy 14 %-os, mert a garantált 
bérminimumot ennyivel emelték.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) szünetet rendelt el, hogy a képviselő-testületek 
megbeszéljék a javaslatokat.  
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A szünet: 18,25-18,35 óráig tartott.  
 
 
Milinszki Tibor képviselő (Pápateszér) javasolta, hogy 3 főnek 14 % emelés legyen, 6 főnek fix 50 
ezer Ft/hó. Ez hasonlít a 4. variációra.  
 
Kovács Péter képviselő (Gic) azt javasolta, hogy minimum 40 ezer Ft legyen mindenkinek az 
emelés.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) ismét szünetet rendelt el, hogy a képviselő-testületek 
megbeszéljék a javaslatokat, Vassné Butkovics Andrea vezető főtanácsos átszámolja a javasolt 
variácót.  
A szünet: 18,37-18,50 óráig tartott.  
Vassné Butkovics Andrea vezető főtanácsos ismertette a 4/2 variációt, kiosztott a módosított 
táblázatot a képviselő-testületeknek.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) szavazásra tette fel a 4/2 variációt, kérte a testületek 
döntését.  
 
A szavazás eredménye:  
A  pápateszéri Képviselő-testület 5 igen szavazat, ellenszavazat és tartózkodás nélkül,  
A bakonyszentiváni Képviselő-testület  0 igen szavazat, 5 ellenszavazat, tartózkodás nélkül, 
A vanyolai  Képviselő-testület  0 igen szavazat, 4 ellenszavazat, tartózkodás nélkül   
A gici  Képviselő-testület 0 igen szavazat, 4 ellenszavazat és tartózkodás nélkül.  
 
Döntés nem született.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) szavazásra tette fel a 2 variációt, kérte a testületek 
döntését.  
 
A szavazás eredménye:  
 
A bakonyszentiváni Képviselő-testület  4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, tartózkodás nélkül, 
A vanyolai  Képviselő-testület 3 igen szavazat, 1 ellenszavazat, tartózkodás nélkül   
A gici  Képviselő-testület 0 igen szavazat, 4 ellenszavazat és tartózkodás nélkül.  
A  pápateszéri Képviselő-testület 0 igen szavazat, 5 ellenszavazat és tartózkodás nélkül,  
 
Döntés nem született.  
 
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) szerint megalázó a dolgozók részére ez a párszáz ezer Ft-
ról való huzavona. Ő igent mond a 6. variációra.  
 
Németh Adrienn polgármester (Gic)  elmondta, bár ő is tudna annyival hozzájárulni, akkor ő is 
igent mondana örömmel. Nekik még a 225 ezer Ft is megterhelő.  
 
Milinszki Tibor képviselő (Pápateszér) véleménye szerint nem lesz könnyebb a helyzet. Ha nem 
tudnak normális munkabért adni, nem jönnek dolgozni. Elhiszi, hogy különbségek vannak, de 
jövőbe kell tekinteni. Ez a bér nemcsak a mostani dolgozók bére lesz, alap lesz, abból lehet tovább 
építkezni. Nem lehet úgy munkára bírni, feladatokra felkérni, szakembert keresni, ha nincs hozzá 
megfelelő fizetés.  
 
Németh Adrienn polgármester (Gic) kérdezte, ha feláll egy dolgozó, új embert kell felvenni, ő 
milyen bérről indul?  
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Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) válaszában elmondta, hogy minimálbérről indul, akit be 
kell tanítani.  
 
Németh Adrienn polgármester (Gic) szerint akkor bérfeszültség lesz.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) elmondta, hogy ez eddig is így volt, ők is bevállalták a 
betanulási időt. Ha kész ember jön, nem kell betanítani.  
 
Knolmajer Éva köztisztviselő szerint nem mindig ismerik el a köztisztviselők munkáját.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) elmondta, hogy a megállapodás szerint,  ha valaki feláll, 
pótlása az adott önkormányzat költségére történik.  
Németh Adrienn polgármester (Gic) nem értett egyet, hisz közös önkormányzati hivatali dolgozók 
vannak, nem önkormányzatiak, nem a településeké.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) felolvasta a megállapodásból: "A település sajátosságából 
adódó többletfeladatok ellátásához szükséges létszámhoz kapcsolódó költséget az a település viseli, 
akinek érdekében a többletfeladat ellátása felmerült.”  Elmondta, hogy a Pápateszéren dolgozók 
közigazgatási alapvizsga tanfolyam díjait az önkormányzat fizette. Amelyik önkormányzat nem tud 
erre 200 ezer Ft-ot biztosítani, az a település komolytalan.  
 
Németh Adrienn polgármester (Gic) kérdezte a jegyzőt, hogy nem közös hivatali dolgozók vannak?  
 
Fehér Mária címzetes főjegyző válaszában elmondta, hogy minden együttes ülésen elmondta, hogy 
a közös hivatal a négy települést szolgálja, mindeni a közös hivatal dolgozója.  
 
Németh Adrienn polgármester (Gic) szerint a dolgozó nem lehet többletköltség.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) elmondta, hogy a megállapodásban 
nem vették szó szerint  
 
Kovács Péter képviselő (Gic) javasolta, menjenek tovább, nincs értelme ezt hallgatni.  
 
Varga Rita polgármester (Vanyola) javasolta, vegyék sorba a variációkat.  
 
Kovács Péter képviselő (Gic) elmondta, megy az egymásra mutogatás, de még el sem jutottak 
odáig, hogy mi az, amit megszavaznának.  
 
Milinszki Tibor képviselő (Pápateszér) elmondta, hogy az együttes ülést megelőzte a 
polgármesterek közötti egyeztetés. Ami itt zajlik, már egyeztetés eredménye. 
 
Fehér Mária címzetes főjegyző elmondta, hogy az egyeztetés eredményét jelentősen tompítja a ma 
tudomásukra jutott 2,7 millió Ft plusz állami támogatás.  
 
Németh Adrienn polgármester (Gic) elmondta, hogy a megállapodás szerint  együttes ülést kell 
tartani a közös hivatal költségvetésének elfogadására.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) elmondta, hogy a 2. variációtól felfelé mindet el tudja 
fogadni, az 5. és 6. variációt is.  
 
Németh Adrienn polgármester (Gic) a 4. variációt támogatja.  
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Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) elmondta, hogy a 4. variáción van felzárkóztató jelleg. Ha 
a 2. variációt fogadják el, Pápateszér odaadja - hivatalon kívül - amit tervezett a költségvetésében.  
Vanyolán és Bakonyszentivánon van a teher a döntésben.  
 
Frum István polgármester (Bakonyszentiván) elmondta, hogy a 4. variációt támogatja.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) szerint ezért okoz feszültséget, mert ő odaadja hivatalon 
kívül.  
 
Németh Adrienn polgármester (Gic) véleménye az, hogy a közös hivatali elv: egyforma legyen. 
Szomorú a dolgozókra nézve. Ilyenek miatt van a feszültség, aki nem Pápateszéren dolgozik. Ők 
nem tudják az ő dolgozóikat pluszban támogatni.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) elmondta, hogy a dolgozók is lakosságarányosan vannak 
elosztva.  
 
Fehér Mária címzetes főjegyző elmondta, hogy egyformának kell tekinteni minden dolgozót.  
 
Németh Adrienn (polgármester) Gic elmondta, hogy ez a feszültség forrása, tudják, hogy a 
pápateszéri dolgozó kap, a többi meg nem.  
 
Milinszki Tibor képviselő (Pápateszér) véleménye az, hogy a bértömeg arra van, hogy odaadhatják.  
 
Polauf Gyula képviselő (Pápateszér) a 14 %-os bérfejlesztést javasolta.  
 
Milinszki Tibor képviselő (Pápateszér) elmondta, hogy beszélnek itt működési elvről, elsősorban  
bizalom kérdése. Nincs bizalom a dolgozó iránt, ha nem akarnak neki bérfejlesztést adni.  
Arra épül a bizalom, hogy eredményes munka legyen mögötte. Ő a vanyolai, gici, bakonyszentiváni 
dolgozó érdekében is lobbizik. Ami adható, adják meg nekik.  
 
Frum István polgármester (Bakonyszentiván) elmondta, hogy oda is adják.  
 
Sári Lajos János alpolgármester (Gic) elmondta, hogy Gicnek nincs plusz bevétele, értsék meg.   
Bakonyszentiván, Gic, Vanyola mint iparűzési adó kiegészítést kap, az Pápateszérnek nincs.  
 
Németh Adrienn polgármester (Gic) szerint azért kapják a kiegészítő támogatást, mert nincs miből 
hozzátenni. Különben nem kapnák. Ezt kellene megérteni.  
 
Kovács Péter képviselő (Gic) szerint az ő nevükben ad Pápateszér.  
 
Milinszki Tibor képviselő (Pápateszér) elmondta, hogy nem a 14 %-ot, hanem még többet szeretne 
megszavazni.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) Szavazásra tette fel a 4. variációt. Kérte a testületek 
döntését.  
 
A bakonyszentiváni Képviselő-testület  5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, 

a gici  Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül, 

a pápateszéri Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül,  

a vanyolai  Képviselő-testület  4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül  meghozta a 
következő határozatát:  
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Bakonyszentiván  11/2023. (II. 27.) határozat 
Gic 25/2023. (II. 27.) határozat 
Pápateszér   10/2023. (II. 27.) határozat  
Vanyola  21/2023. (II. 27.) határozat 
 
BAKONYSZENTIVÁN, GIC, PÁPATESZÉR és  
VANYOLA községek Önkormányzata    
Képviselő-testületei   a  Pápateszéri Közös      
Önkormányzati Hivatal  2023. évi  
költségvetését  57.105.000 Ft bevétellel és kiadással 
a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  
A költségvetési hiány felosztása:  

                     Pápateszér 829.852 Ft,  
                     Bakonyszentiván 157.685 Ft,  
                     Gic 225.837 Ft,  
                     Vanyola 379.514 Ft,  
                     összesen 1.592.888 Ft.   
 
 
 
Bánfi János képviselő (Vanyola) véleménye az, hogy ebből a közös hivatalból ki kellene lépni.  
 
Fehér Mária címzetes főjegyző elmondta, hogy választás után lehet csak kilépni a közös hivatalból. 
 
Bánfi János képviselő (Vanyola): meglépjük.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér) véleménye szerint az új vagy másik közös hivatalban 1-es 
vagy 2-es települések lesznek. A másik település 7. vagy 20. lesz. Aki a kilépést kezdeményezi, az 
viseli a költségét, végkielégítéseket, ez sok-sok millió Ft. Meg lehet próbálni. Erre már készül 
Pápateszér, mert ezek a burkolt fenyegetések már elhangzottak más településekről. Ennek 
érdekében tett lépéseket, nyugodtan áll elébe.  
 
Bánfi János képviselő (Vanyola) szerint ez a FIDESZ hozzállása, fenyegetőznek.  
 
Völfinger Béla polgármester (Pápateszér)  megköszönte Bánfi János képviselő (Vanyola) 
megjegyzését. Köszönetet mondott a képviselő-testületeknek a döntésért. Ennyit sikerült 
megszavazni. A dolgozóknak azt mondta, hogy úgy álljanak hozzá, ahogy értékelik őket.  
 
Fehér Mária címzetes főjegyző a dolgozók nevében megköszönte a bérfejlesztést, közös hivatal 
költségvetésének elfogadását.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



8  Együttes ülés 2023. 02. 27.   

Több tárgy nem lévén a pápateszéri polgármester a nyilvános ülést 19,15  órakor bezárta. 
 
 

 
K. m. f. 

 
 
 
Frum István                                            Németh Adrienn                             Völfinger Béla 
polgármester                                             polgármester                                 polgármester 
Bakonyszentiván                                           G i c                                            Pápateszér 
 
 
 
 
Fehér Mária                                                                                                        Varga Rita  
címzetes főjegyző                                                                                               polgármester                                                                           


